
1 
 

Komisia regionálneho rozvoja 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  

 

  

Košice:  05.02.2025 

Číslo: 04412/2025/ORRUPZP- 

Vybavuje: Ing. Barbora Kováčová 

Tajomníčka komisie 

email: barbora.kovacova@vucke.sk 

telefón: 055/6196 650 

 

ZÁPISNICA 

 

z 15. rokovania Komisie regionálneho rozvoja Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja, konaného dňa 04.02.2025, na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie 

Maratónu mieru č. 1 v Košiciach, zasadačka č. 242 (1. poschodie). 

 

 

PROGRAM  ROKOVANIA 

 

1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania 

2. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek komisie 

3. Program obnovy krajiny Košického kraja, odpočet prác zrealizovaných v rámci Akčného 

plánu 2024 a Akčný plán na rok 2025 

4. Vstup Košického samosprávneho kraja za člena združenia Regions4 

5. Bod z plánu úloh: Informatívna správa o Rade partnerstva Košického samosprávneho 

kraja 

6. Bod z plánu úloh: Prerokovanie iných aktuálnych materiálov a tém týkajúcich sa agendy 

regionálneho rozvoja 

7. Návrhy, podnety a požiadavky 

8. Rôzne 

9. Záver 

 

K bodu č.1  

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie: Podpredseda komisie pán Ing. Igor Petrik privítal hlavného kontrolóra KSK Ing. 

Jozefa Hudáka a p. zástupkyňu riaditeľa JUDr. Ľubicu Palkovú a  prítomných členov komisie 

na 15. rokovaní komisie. 

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 11 členov, čo nie 

je nadpolovičná väčšina a komisia nebola uznášaniaschopná. 

Podpredseda komisie informoval o vyhotovení zvukového záznamu použitím diktafónu, 

výlučne pre potreby zhotovenia zápisnice. 

Program rokovania komisie bol vopred zaslaný všetkým členom komisie e-mailom, materiál na 

prerokovanie bol zverejnený na digitálnom zastupiteľstve.  

 

Diskusia: K bodu č.1 diskusia neprebehla. 

 

Záver: Komisia nebola uznášaniaschopná. 
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K bodu č. 2 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

Vyjadrenie: Podpredseda komisie informoval, že z posledného rokovania sú evidované dve 

požiadavky na tajomníčku komisie. 

 

Stanovisko k požiadavkám z posledného rokovania podala tajomníčka komisie. 

 

Diskusia: K bodu č.2 diskusia neprebehla.  

 

Prišli 2 členovia komisie.  

 

Uznesenie č. 1/2025  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení a požiadaviek z 

komisie.  

  

Hlasovanie č. 1:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.3 

Program obnovy krajiny Košického kraja, odpočet prác zrealizovaných v rámci Akčného 

plánu 2024 a Akčný plán na rok 2025  

Vyjadrenie: Materiál predstavila PhDr. Marcela Jokeľová, odbor regionálneho rozvoja. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojila p. Rušinová s otázkou na stav aktivít/činnosť vodných rád, na 

otázku jej odpovedala p. Kováčová – v roku 2024 bolo aktivít pomenej, aj preto bol predložený 

predmetný materiál, nakoľko návrh Akčný plán na rok 2025 sa venuje problematike vodných 

rád. Následne sa do diskusie zapojil p. Petrik, s úvahou o možnom budúcom navýšení financií 

pre Program obnovy krajiny a možnej zmeny manipulačného poriadku v kontexte vodného 

potenciálu Hnileckej doliny.  

 

Uznesenie č. 2/2025  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 2:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.4 

Vstup Košického samosprávneho kraja za člena združenia Regions4 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, vedúca odboru regionálneho 

rozvoja. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojila p. Rušinová – aké iné samosprávy Slovenskej republiky sú 

členom združenia Regions4, či je členom združenia Slovenská republika. Na otázku jej v oboch 

prípadoch záporne odpovedala p. Kováčová. Následne p. Fedor položil otázku týkajúcu sa 
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procesu vstupu KSK do organizácie a na systém výpočtu výšky členského príspevku. Na otázky 

odpovedala p. Kováčová.  

 

Uznesenie č. 3/2025  

Komisia regionálneho rozvoja odporúča Zastupiteľstvu KSK materiál prerokovať a schváliť 

predloženého návrhu. 

  

Hlasovanie č. 3:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.5 

Bod z plánu úloh: Informatívna správa o Rade partnerstva Košického samosprávneho kraja 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Ing. Barbora Kováčová, vedúca odboru regionálneho 

rozvoja. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Petrik, ktorý sa opýtal či je možné prezentáciu sprístupniť 

členom komisie, p. Kováčová odpovedala kladne.  

 

Uznesenie č. 4/2025  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie Bod z plánu úloh: Informatívna správa o Rade 

partnerstva Košického samosprávneho kraja. 

  

Hlasovanie č. 4:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.6 

Bod z plánu úloh: Prerokovanie iných aktuálnych materiálov a tém týkajúcich sa agendy 

regionálneho rozvoja 

Vyjadrenie: Materiál predstavila Mgr. Viktória Ječová, vedúca referátu regionálneho rozvoja 

a plánovania a Ing. Tünde Erényi, referát regionálneho rozvoja a plánovania. 

 

Diskusia: Do diskusie sa zapojil p. Molnár s otázkou či program je aj naďalej financovaný 

formou refundácie, p. Erényi odpovedala kladne. Následne sa otvorila diskusia o možnostiach 

financovania projektov (p. Petrik, Molnár, p. Kováčová a p. Erényi).  

 

Uznesenie č. 5/2025  

Komisia regionálneho rozvoja berie na vedomie Bod z plánu úloh: Prerokovanie iných 

aktuálnych materiálov a tém týkajúcich sa agendy regionálneho rozvoja. 

  

Hlasovanie č. 5:  

Prítomní: 13     

Za: 13     Proti: 0     Zdržal sa: 0  

Záver: Návrh bol schválený 

 

K bodu č.7 

Návrhy, podnety a požiadavky 
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Vyjadrenie:  Podpredseda komisie vyzval členov komisie o prednesenie svojich postrehov v 

tomto bode. 

 

Diskusia: Diskusia v tomto bode neprebehla.  

 

Záver: Podpredseda komisie skonštatoval, že rokovanie komisie je tak na konci. 

 

K bodu č. 8 

Rôzne 

 

Vyjadrenie: Podpredseda komisie vyzval členov komisie o prednesenie svojich postrehov v 

tomto bode.  

 

Diskusia: Do diskusie sa nikto nezapojil. 

 

K bodu č.9 

Záver 

 

Podpredseda komisie pán Ing. Igor Petrik, poďakoval prítomným za účasť a členov komisie 

informoval, že ďalšie rokovanie komisie sa uskutoční 08.04.2025 o 13:30.   

 

 

 

 

 

..................................................          .................................................... 

   Ing. Barbora Kováčová                                Ing. Igor Petrik 

     tajomníčka komisie                                                              podpredseda komisie 


